
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 

d. 3. oktober 2018 

 

1. Valg af dirigent: 

Betina 

 

2: Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet d. 08-08-2018:  

Godkendt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt. 

 

4. Nyt fra afdelingen: 

Christina skal kontakte Egon fra Lions ang. Hvad vi skal bruge lokalet til. 

Der bliver aftalt en tid hvor Chris og Poul kan tage om og snakke med ham. 

Kontrakten bliver efterfølgende sendt til Kent. 

 

5.Nyt fra administrationen: 

Seddel ang. Huslejestigning fra 2019 

  

6. Nyt fra beboerne: 

Ingen indkomne forslag. 

 

 

 

7. Fremtidige aktiviteter: 



A. Datoer for fremtidige ”Nabo-kaffe”: 

Dato for næste nabokaffe er:  

d. 12-10 kl. 15-17 hos Stine 

d. 09-11 kl. 15-17 hos Chris 

d. 18-01-2019 kl. 15-17 hos Stine 

 

B. Velkomstfolder til nye beboere – Godkendelse af udkast til folder: 

Folder er færdig og klar til godkendelse ved næste afdelingsbestyrelsesmøde d. 05-12-

2018 

 

C. Opdatering Facebook – hvor mange medlemmer er vi pt.: 

25 medlemmer. 

 

D. Festudvalget – noget nyt?: 

Der er ikke noget nyt, da der mangler dato for hvornår vi kan leje lokalet. 

Der arbejdes for at få et arrangement på benene i december. 

 

E. Opdatering af mødedatoer – for afdelingsbestyrelsen: 

2 feb. Hos Stine 

3 april hos Chris 

6 juni hos Poul 

15 august hos Bettina 

 

F. Eventuelt: 

Forslag om fællesspisning i lokalet: 

1. Medbring selv en ret. 

2. At bestyrelsen laver maden. 

3. Får maden udefra. 

4. Bestyrelsen handler ind og beboerne hjælper med at lave maden. 

5. Tema aften (forskellige nationaliteter) 

 

 

 

 


